
From: SOLGEN Correspondence  
Sent: Friday, January 21, 2022 5:45 PM 
Subject: Letter from the Honourable Sylvia Jones, Solicitor General/Lettre de l'honorable Sylvia Jones, 
Solliciteure Générale 
  

Please see the attached letter and enclosures from the Honourable Sylvia Jones, 
Solicitor General.  

Thank you.  

Confidentiality Warning: This email contains information intended only for the use of the 
individual named above. If you have received this email in error, we would appreciate it 
if you could advise us through the Ministry of the Solicitor General's website at 
http://www.mcscs.jus.gov.on.ca/english/contact_us/contact_us.aspand destroy all 
copies of this message.  

If you have any accommodation needs or require communication supports or 
alternate formats, please let us know.  

-------------------------------------------------------------------------------------------------------  

Veuillez consulter la lettre ci-jointe et les pièces jointes de l'honorable Sylvia 
Jones, solliciteure générale. 

Merci.  

  

Avis de confidentialité: Ce courriel contient des renseignements destinés à être utilisés 
uniquement par la personne dont le nom apparaît plus haut. Si vous avez reçu ce 
courriel par erreur, nous vous serions reconnaissants de nous le faire savoir par le site 
Web du ministère de la solliciteure générale à l'adresse 
http://www.mcscs.jus.gov.on.ca/french/contact_us/contact_us_fr.asp et de détruire 
toutes les copies de ce courriel.  

Si vous avez des besoins en matière d’adaptation, ou si vous nécessitez des 
aides à la communication ou des médias substituts, veuillez nous le faire savoir.  

http://www.mcscs.jus.gov.on.ca/english/contact_us/contact_us.asp
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